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Zápis č. 4 
         

ze zasedání komise pro bezpečné město konaného dne 29. 6. 2023 
 

Přítomni: Bc. Kamil Archel, Mgr. Bc. Martin Novotný, Jiří Jelínek, Mgr. Miroslav Partyka, – členové 
komise; Roman Kaderka – garant komise; Mgr. Zdeněk Gerstberger – tajemník komise 
Hosté: Ing. Ondřej Mach, Miroslava Páleníčková 
Omluveni: Jiří Šarman 

 
Program:  
1. Zahájení  
2. Aktuální bezpečnostní situace ve městě Jeseník  
3. Jednotný systém varování a vyrozumění  
4. Různé  
5. Závěr 
 
 
1. ZAHÁJENÍ 

Na jednání komise jsou přítomni čtyři členové komise s hlasovacím právem.  Komise je 
usnášeníschopná.  

Usnesení: Komise pro bezpečné město schvaluje program 4. zasedání komise pro bezpečné město 
ze dne 29. 6. 2023. 
PRO: 4  PROTI: 0   ZDRŽEL SE: 0 
 

2. Aktuální bezpečnostní situace ve městě Jeseník  

Městská policie provádí zvýšenou hlídkovou činnost před šachovým klubem, kde se ve větší míře 
setkávají osoby, které se dopouští přestupků. Dále je pak prováděna zvýšená hlídková činnost na 
vlakovém nádraží, kde se zejména ve vestibulu srocují lidé, kteří v okolí nádraží pijí alkohol. Je 
plánováno umístění kamerového systému tak, jako před diskotékou Viola, ale prozatím to nelze 
realizovat s ohledem na GDPR. Mobilní kamery budou umístěny pouze tam, kde je nutné místa 
monitorovat s ohledem na protiprávní činnost. Do budoucna bude kamerový systém nutno 
inovovat, a to skrze dotační titul.  
 
V případě osob bez domova je situace neměnná. Městská policie provádí hlídkovou činnost jak 
pěší, tak se služebním vozem. Na ulici Alšova nebyly zjištěny žádné negativní poznatky. Za 
Yesenkou byly poškozeny zámky na veřejných toaletách, kde osoby bez domova přespávaly. 
Technické služby Jeseník zámky opravily, situace je monitorována.  
 
Bezpečnostní situace je stabilní a neměnná.  
 
Městská policie také provádí měření rychlosti zejména na ulici Rejvízská, Otakara Březiny  a 
Husova, kde řidiči nejvíce překračují rychlost. Na těchto ulicích chodí velké množství chodců, 
včetně malých dětí a matek s kočárky. Městská policie také jedná s Policií České republiky o 
rozšíření míst k měření, jednalo by se konkrétně o úsek kolem Mateřské školy Kopretina.  
 
Městská policie zakoupila vozidlo Dacia Duster, které je osazeno registrační značkou dle vlastního 
výběru (tzn. „značka na přání“), kdy tato praxe funguje u Městských policií běžně po celé republice. 



 

Město Jeseník, Masarykovo nám. 1/167, 790 01 Jeseník 

Komise pro bezpečné město 
___________________________________________________________________________ 
 

Vozidla města jsou osvobozeny od správního poplatku, který je se změnou registrační značky 
spojen. Prostředky města tedy nebyly jakkoliv nadužity.  
 
Policie České republiky připravuje bezpečnostní opatření na tradiční letní a kulturní akce. Situace 
je stabilní, neměnná. Nejsou zaznamenány žádné nové trendy.  
 
 
3. Jednotný systém varování a vyrozumění 

Tato situace byla probírána již v minulosti. Nyní se jí opětovně zabývala Bezpečnostní rada ORP 
Jeseník.  

Existují dvě varianty. První variantou je umístění místních rozhlasů, kterých by na území města 
mohlo být až dvě stě. Výhodu je, že se ke každému snadno dostane tísňová informace, nevýhodou 
je naopak velké hlučnost rozhlasu. Druhá varianta je pak modernizace stávajících sirén. Ty 
dokážou po zaznění tísňového tónu předat tísňovou informaci. V Jeseníku je jich nyní šest, ale 
tento počet by se musel navýšit.  

Na pořízení systému varování a vyrozumění jsou opakovaně vypsány dotační výzvy MŽP, ta 
nynější bude končit 15. prosince 2023. Skrze dotační titul by pak bylo možno pořídit zvolený 
varovný systém. Bezpečnostní rada se přiklání k rozhlasům, vstup do rozhlasů je možný i 
z radnice. Rozhlas musí mít pravidelné revize a současně jsou sirény ve vlastnictví HZS, kdy by se 
musel domluvit převod do vlastnictví města. V případě zvolení sirén, budou obsluhu zajišťovat 
hasiči.  

Komise dospěla k závěru, že za stávající situace je nutné zjistit cenu jednotlivých řešení.  

Usnesení: Komise pro bezpečné město navrhuje Radě města, aby iniciovala jednání o umístění 
jednotného systému varování a vyrozumění se zástupci HZS Olomouckého kraje, územní odbor 
Jeseník. 
PRO: 4  PROTI: 0   ZDRŽEL SE: 0 
 

4. Různé 

Na snížení rychlosti u skateparku jsou zaznamenány pozitivní ohlasy, protože snížení rychlosti 
usnadňuje výjezd vozidel z vedlejší cesty na hlavní.  

Upozornění na zvýšenou rychlost na ulici Lipovská, od mostu směrem ke kolejím po křižovatku 
na lázně.  

Plánována revize požárního řádu města.  

 

5. Závěr  

Předseda komise poděkoval všem zúčastněným a popřál jim hezké prázdniny. 
 
 

Zapsal: Mgr. Zdeněk Gerstberger, tajemník komise 

 

Schválil: Bc. Kamil Archel, předseda komise 

 


